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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2024-04-17 

Bu § 24  

 

Kommunal revision 

Ärende 

Solveig Haugen (S), en av kommunens fem revisorer presenterar sig och sitt 
uppdrag för bildningsutskottet. 
 
Revisorerna är valda av och arbetar på kommunfullmäktiges uppdrag, men 
arbetar opolitiskt i sitt revisionsarbete. De har delat upp ansvarsområden 
mellan sig och Solveig Haugen har extra ansvar att följa bildningsutskottet, 
där ingår att besöka utskottets sammanträden. Haugens uppdrag är att sitta 
med under sammanträdet som åhörare. 
_____ 
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Bu § 25  

 

Meddelanden 

Ärende 

Skolverket – Beslut om beviljad ansökan. Statsbidrag för stärkt 
kunskapsutveckling för 2024, 2024-03-14. Dnr 8.1.2-2024:0003272 
Dnr: KS 2024/84 
 
Skolverket – Beslut om godkänd redovisning. Personalförstärkningar inom 
elevhälsan och när det gäller specialpedagogiska insatser för 2023. 2024-03-
26. Dnr 2024:0000912 
Dnr: KS 2023/269 
 
Skolverket – Beslut om beviljad rekvisition. Statsbidrag för kvalitetshöjande 
åtgärder i förskolan för 2024, 2024-03-27. Dnr 2024:0003251 
Dnr: KS 2024/83 
 
Skolverket – Beslut om beviljad rekvisition. Statsbidrag för 
fjärrundervisning minoritetsspråk 2024, 2024-03-28. Dnr 2024:0004025 
Dnr: KS 2024/95 
 
Skolverket – Beslut om godkänd redovisning. Statsbidrag för 
behörighetsgivande utbildning för lärare i yrkesämnen för 2023, 2024-04-09. 
Dnr 2024:0001277 
Dnr: KS 2023/137 
 
Skrivelse om neddragningar inom bildning, KS 2024/283 
Angående nedskärningar inom skolan, KS 2024/283 
Synpunkter angående beslutsprocessen budget bildningsförvaltningen, KS 2024/283 
 
 
Delegationsbeslut från förvaltningen. 
 
Anmälan om kränkande behandling 2024 
Enhet:   Antal 
Förskolor, Sveg  2 
Södra skolan, Sveg  8 
Vemdalens skola  2 

_____ 
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Bu § 26  

 

 

Förvaltningens information 

Ärende 

Förvaltningschef Tina S. Hammargård informerar utskottet om händelser på 
förvaltningen. 

_____ 
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2024-04-17 

Bu § 27 Dnr KS 2023/869 

 

 

Ekonomisk uppföljning 

Ärende 

Förvaltningschef Tina S. Hammargård ger utskottet en ekonomisk 
uppföljning efter utgången av mars. Utfallet visar ett underskott på  
4 378 000 kronor från budget. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2024-04-17 

Bu § 28 Dnr KS 2023/56 

 

 

Lokalorganisation, skolenheter 2023–2026 

Ärende 

Ola Regnander, representant för kommunens lokalgrupp, informerar 
utskottet om lokalärenden rörande förvaltningen. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2024-04-17 

Bu § 29 Dnr KS 2023/729 

 

Tillfälliga lokaler för Härjedalens gymnasium, Sveg 

Beslut 

Bildningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen beslutar att Härjedalens gymnasium får tillgång till 
lokaler i A-hus samt B-hus som anses vara i gott skick och ändamålsenliga 
för skolverksamhet. 

Ärende 

Härjedalens gymnasium har under hösten 2023 flyttat in i Södra skolans 
lokaler, utifrån att många av gymnasiets lokaler stängdes av i samband med 
stormen Hans. 
 
Då högstadiet har flyttat in i moduler är ett antal lokaler tillgängliga i före 
detta Södra skolan. A-huset samt delar av B-huset finns tillgängliga idag och 
i lokalerna mäts luftkvalitet med jämna mellanrum, vilket också kan 
innebära att fler klassrum och ytor kan bli tillgängliga framåt. Parallellt med 
detta pågår en undersökning av framtidens gymnasieskola och hur den skulle 
kunna se ut, gällnade programutbud och kostnader, utförd av tjänstemän i 
bildningsförvaltningen och ekonomiavdelningen. Denna ska ligga till grund 
för ett politiskt beslut om hur gymnasieskolans programutbud skulle kunna 
se ut i framtiden och ska ligga till grund för planeringen av framtida lokaler. 

Härjedalens gymnasiums organisation behöver få beslut om vilka lokaler 
man ska använda till långsiktigt beslut är taget. Oro och funderingar inför 
framtiden påverkar arbetsmiljön på ett negativt sätt, samt tar mycket tid för 
hela organisationen i form av flytt av möbler och undervisningsmaterial, 
samt schemaläggning. 

Finansiering 
Fastighetsavdelningen beställer kontinuerliga luftmätningar samt viss typ av 
inventarier/möbler behöver finansieras. Ytterligare kostnader för lokaler är 
för bildningsförvaltningen oklara, då det troligtvis behövs åtgärder främst 
kring avlopp 

Tjänstemannaförslag 

Bildningsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar att Härjedalens 
gymnasium får tillgång till lokaler i A-hus samt B-hus som anses vara i gott 
skick och ändamålsenliga för skolverksamhet. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2024-04-17 

Bu § 29, fortsättning Dnr KS 2023/729 

 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om bildningsutskottet beslutar enligt förvaltningens 
förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förvaltningschef bildning 
Rektor Härjedalens gymnasium 
Fastighetsavdelningen 
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2024-04-17 

Bu § 30 Dnr KS 2024/294 

 

Lokalbehov Funäsdalens skola 

Beslut 

Bildningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen uppdrar till fastighetsavdelningen att ta fram ytterligare 
lokaler för Funäsdalens skola, då minst två klassrum behövs inför läsåret 
2024–2025 

Ärende 

Under de senaste åren har en inflyttning skett till Funäsdalsområdet vilket 
innebär att antalet elever ökat på skolan. Skolan renoverades i en tid då 
förutsättningarna var annorlunda och man planerade för en klass per årskurs, 
men elevantalet visar att det i dagsläget finns behov att dela eleverna i 
parallellklasser. 
 
Nuvarande klassrum är inte dimensionerade, varken storleksmässigt eller 
ventilationsmässigt, för dagens elevantal och lokalbristen är ett 
arbetsmiljöproblem för klassindelningen. Problemet blir detsamma för 
fritidshemmet, personalens arbetsplatser och behov av grupprum.  
 
Ett akut behov av två klassrum finns inför kommande läsår, vilket skulle lösa 
problemet kortsiktigt. En långsiktig plan behövs för att säkerställa 
arbetsmiljön samt för att förskola och skola ska kunna ta emot de elever som 
är och blir folkbokförda i Funäsdalsområdet. 

För att tillgodose platsbehovet hos förskola och skola behövs på kort och 
lång sikt verkställande av ytterligare lokaler för båda verksamheterna i 
Funäsdalen. Förskolans kortsiktiga lösning är på plats. 

Finansiering 
Fastighetsavdelningen föreslås bedöma kostnaden. 

Tjänstemannaförslag 

Bildningsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen uppdrar till 
fastighetsavdelningen att ta fram ytterligare lokaler för Funäsdalens skola, då 
minst två klassrum behövs inför läsåret 2024–2025. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om bildningsutskottet beslutar enligt förvaltningens 
förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 
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Beslutet skickas till: 
Fastighetsavdelningen 
Rektor Funäsdalens skola 
Rektor Funäsdalens förskola 
Förvaltningschef bildning 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2024-04-17 

Bu § 31 Dnr KS 2024/150 

 

Patientsäkerhetsberättelse 2023 för elevhälsans 
medicinska och psykologiska insats 

Beslut 

Bildningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen godkänner 2023 års patientsäkerhetsberättelse för 
elevhälsans medicinska och psykologiska insatser i Härjedalens kommun. 

Ärende 

Enligt patientsäkerhetslagen 3 kap. 10 § ska vårdgivare senast 1 mars varje 
år upprätta en patientsäkerhetsberättelse av vilken det ska framgå hur 
patientsäkerhetsarbetet har bedrivits under föregående kalenderår, vilka 
åtgärder som har vidtagits för att öka patientsäkerheten, samt vilka resultat 
som har uppnåtts.  
 
Förslag till patientsäkerhetsberättelse avseende elevhälsans medicinska och 
psykologiska insatser i Härjedalens kommun för 2023 har upprättats.  

Det var länge sedan Stratsys för elevhälsans medicinska ledning reviderades 
och bildningsförvaltningen kan se att det finns vissa brister vad gäller 
ändamålsenlighet, patientfokuserat, säkert och effektivt arbetssätt. 
Elevhälsans medicinska ledning behöver systematiskt och fortlöpande arbeta 
för att planera, leda, kontrollera, följa upp och utvärdera verksamheten, för 
att elevhälsan kan kunna erbjuda patientsäker vård och bedriva 
förbättringsåtgärder där det behövs. 

Finansiering 
I dagsläget ser bildningsförvaltningen att ärendet behöver finansieras med 
125 000 kronor för revidering av Stratsys och metodbok för elevhälsan vilket 
inte ryms inom fastställd budget. 
 
Skulle statsbidraget till skolpsykologen dras in för 2024 innebär detta att 
elevhälsan går miste om 348 000 kronor vilket inte finns budgeterat för 
under år 2024.  

Tjänstemannaförslag 

Bildningsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen godkänner 2023 års 
patientsäkerhetsberättelse för elevhälsans medicinska och psykologiska 
insatser i Härjedalens kommun. 

Förslag under sammanträdet 

Karin Holmin (VH) föreslår bifall till förvaltningens förslag. 

12



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2024-04-17 

Bu § 31, fortsättning Dnr KS 2024/150 

 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om bildningsutskottet beslutar enligt förvaltningens 
förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Verksamhetschef för elevhälsan 
Medicinskt ledningsansvarig 
Rektorer Härjedalens grundskolor samt Härjedalens gymnasieskola 
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Kommunstyrelsens bildningsutskott 
2024-04-17 

Bu § 32 Dnr KS 2024/343 

 

Organisation för ungdomsgårdarna efter halvering i 
personalbudget 2024 

Beslut 

Bildningsutskottet skickar ärendet vidare till kommunstyrelsen för en 
förvaltningsöverskridande utredning över hur en verksamhet för ungdomar 
efter skoltid kan lösas med gemensamma resurser. 

Tills beslut är fattat fortsätter verksamheten i oförändrad form. 

Ärende 

I bildningsförvaltningens budget 2024 ingår en halvering av budgeten inom 
ungdomsgårdsverksamheten. Det betyder att det kommer finnas två 
heltidstjänster för att driva ungdomsgårdar i Härjedalens kommun, med ett 
längsta avstånd på 18 mil mellan orterna. Beslut behöver fattas hur en 
framtida ungdomsgårdsorganisation med två heltidstjänster ska bedrivas. 
Förvaltningen har genom en utredning tagit fram tre förslag: 

Förslag 1 
Stänga tre gårdar, Ytterhogdal, Lillhärdal och Funäsdalen. 
Sveg och Hede är kvar. 

Förslag 2 
Stänga två gårdar, Hede och Funäsdalens.  
Ytterhogdal, Lillhärdal och Sveg är kvar. 

Förslag 3 
Stänga tre gårdar, Ytterhogdal, Lillhärdal och Sveg.  
Hede och Funäsdalen blir kvar. 

Förslag under sammanträdet 

Ordförande Johan Fredholm (M) föreslår, biträdd av Jan Johansson (SD) och 
Karin Holmin (VH), att ärendet skickas vidare till kommunstyrelsen för en 
förvaltningsöverskridande utredning över hur en verksamhet för ungdomar 
efter skoltid kan lösas med gemensamma resurser. 

Tills beslut är fattat fortsätter verksamheten i oförändrad form. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om bildningsutskottet beslutar enligt hans eget förslag och 
fastslår att svaret är ja. 

_____ 
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Beslutet skickas till: 
Verksamhetschef ungdomsgårdar 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens bildningsutskott 
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Bu § 33 Dnr KS 2024/342 

 

Organisation i kulturskolan efter halvering av 
personalbudget 2024 

Beslut 

Bildningsutskottet skickar ärendet vidare till kommunstyrelsen för en 
förvaltningsöverskridande utredning över hur kulturskolans verksamhet kan 
bedrivas med gemensamma resurser. 

Tills beslut är fattat fortsätter verksamheten i oförändrad form 

Ärende 

I bildningsförvaltningens budget 2024 ingår en halvering av budgeten för 
kulturskolan. Det betyder att det kommer finnas två heltidstjänster för att 
driva kulturskolan i Härjedalens kommun, med ett längsta avstånd på 18 mil 
mellan orterna. 

Beslut behöver fattas hur en framtida kulturskola med två heltidstjänster ska 
bedrivas. Förvaltningen har genom en utredning tagit fram tre förslag: 

Förslag 1 
Flest spelande elever, 140, finns i Sveg, med elever från årskurs 4 till och 
med gymnasiet. Verksamheten fortsätter i Sveg, då erbjuds kulturskolan för 
årskurs 4–9 och spelundervisning på övriga orter läggs ner. Erbjudandet för 
gymnasieelever försvinner som kan påverka val av gymnasieskola. 

Förslag 2 
På grund av högt elevantal, 50, samt kö och stor inflyttning till Funäsdalen 
blir kulturskolan kvar i Funäsdalen med ca 1,3 lärartjänst och i Hede- 
Vemdalen med elevantal på 30 på 0,7 lärartjänst. Anledning till mindre antal 
elever är restid mellan orterna. Verksamheten fortsätter i Funäsdalen, Hede 
och Vemdalen och spelundervisning på övriga orter läggs ner. 

Förslag 3 
En heltid i Funäsdalen och en heltid i Sveg som har spellektioner med elever, 
antingen erbjuds kulturskolan för årskurs 4–6 eller elever i årskurs 7–9 på 
bägge orter. Övriga orter läggs ner. Förvaltningen förespråkar årskurs 7–9. 

Förslag under sammanträdet 

Ordförande Johan Fredholm (M) föreslår, biträdd av Jan Johansson (SD) och 
Karin Holmin (VH), att ärendet skickas vidare till kommunstyrelsen för en 
förvaltningsöverskridande utredning över hur kulturskolans verksamhet kan 
bedrivas med gemensamma resurser. 

Tills beslut är fattat fortsätter verksamheten i oförändrad form 
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Beslutsgång 

Ordförande frågar om bildningsutskottet beslutar enligt hans eget förslag och 
fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Verksamhetschef, kulturskolan 
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2024-04-17 

Bu § 34  

 

Övrig fråga, Härjedalens gymnasiums framtid 

Ärende 

Karin Holmin (VH) lyfter frågan om Härjedalens gymnasiums framtid. 
Holmin lämnar önskemål om ett forum för förtroendevalda där en samsyn 
över partigränser kan nås och en plan för en hållbar gymnasieskola på lång 
sikt kan tas fram. Vid dessa mötestillfällen ska även representanter från 
verksamheterna och ansvariga tjänstemän medverka. 

_____ 
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Bu § 35  

 

Övrig fråga, vårrocken 2024 

Ärende 

Lisa Sjelin (C) undrar om det kommer genomföras någon vårrock i år. 

Förvaltningschef Tina S. Hammargård svarar att det är inget hon kan svara 
på direkt men frågan tas vidare till ansvarig och svar kommer lämnas via 
mejl. 

_____ 
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